

IMPORTANT NUMBERS

RCMP HALL BEACH: (867) 928-1111

DAVE YOUNG: (867) 928-8030

HALL BEACH NURSING STATION: (867) 928-8827

HALL BEACH AIRPORT: (867) 928-8807

24/7 NURSE: (866) 215-4700

WCB: 1-800-661-0792

IQALUIT HOSPITAL: (867) 975-8600

Evacuation Procedure in the Event of an Emergency

Helicopter Evacuation

1. All person at scene of accident should call for help by whatever means available (radio, sat phone, etc.). "Help, help, help, emergency, emergency, emergency." (At this point, all radio communication is reserved for the medic, foreman and site supervisor).
2. Medic will be dispatched by the quickest means possible:
 - a. Helicopter if it's far
 - b. Quad or Ranger if this proves faster.
3. If situation warrants, foreman will announce "Stop Work" and workers should stop and standby for further instructions or requests for assistance.
4. The foreman and another first aid responder will be sent to the scene with any other supplies needed by the medic.
5. If the helicopter is not already on scene, it will be sent to the closest safeing landing spot.
6. The site supervisor will be the contact point for communications between the emergency site, the helicopter and the work sites.
7. The site supervisor will communicate with Hall Beach to arrange transport to either the Hall Beach nursing or the Iqaluit Hospital depending on the nature of the injury.
8. All involved personnel to meet with AEI Supervisor "as soon as practical" to complete a report of the incident.

In the event that the Helicopter "CAN NOT" fly

1. Persons at the scene call for "HELP" via any means available.
2. Medic & a First Aider to be dispatched to the scene using most expedient means available. Snow machine; QUAD; 6X6 Ranger
3. Drilling Foreman & 2nd First Aider to be dispatched via tracked vehicle equipped with stretcher and backboard.
4. Communicate to all work sites to "STOP WORK" and listen out for further instructions or requests for assistance.
5. Medic to move injured man as practical within the conditions and limitations of the situation.
6. AEI Supervisor to maintain communications with the emergency site and other work sites.
7. AEI Supervisor to contact Project Manager in Hall Beach and inform him of the situation.
8. Medic to be assisted in gaining communication with a medical facility and gain the assistance of a doctor.
9. When able; take the injured man to the nearest medical facility.

Project Manager to facilitate the injured persons movement to medical aid; as soon as possible; with whatever means available.

All involved personnel to meet with AEI Supervisor "as soon as practical" to complete a report of the incident.

- Please note that according to mining regulations, our site requires an OFA Level 3 (usually the cook). However, given our situation and remote location, we have also taken on a paramedic. In the case that the paramedic must accompany the injured party to Hall Beach, work will continue so long as it is deemed safe, there is an OFA Level 3 on site, and a helicopter.

If you have any questions or comments with regards to the evacuation procedure or other security measures, please do not hesitate to discuss with the paramedic, foreman or site supervisor.

Procédure d'évacuation en cas d'urgence médicale

Évacuation par hélicoptère

1. Les personnes sur la scène devront appeler pour l'aide selon n'importe quel moyen disponible (radio, « satellite », etc.). « Help, help, help, emergency, emergency, emergency. » (À ce moment, toute communication par radio est réservée pour le médecin, le foreman, et le superviseur de site).
2. Le médecin sera envoyé selon la méthode la plus efficace, soit :
 - a. Hélicoptère si le site est à une distance; ou
 - b. Quad ou Ranger si cela serait plus vite.
3. Au besoin, le foreman fera une annonce de « Stop Work », vous devriez être à l'écoute pour plus d'informations ou demande d'assistance.
4. Le foreman et un secouriste seront envoyés à la scène avec d'autres équipements selon les besoins du médecin.
5. Si l'hélicoptère n'est pas déjà sur scène, il sera envoyé à un endroit sécuritaire proche de la scène.
6. Le superviseur de site sera le lien de contact entre la scène d'urgence, l'hélicoptère et les aires de travail.
7. Le superviseur de site sera en communication avec Hall Beach pour arranger le transport soit au Hall Beach Nursing Station, ou à l'hôpital à Iqaluit, selon les besoins du blessé.

Toutes personnes impliquées devront rencontrer le superviseur de site aussitôt que pratique pour compléter un rapport de l'incident.

Évacuation au cas où l'hélicoptère ne peut pas voler

1. Les personnes sur la scène devront appeler pour l'aide selon n'importe quel moyen disponible.
 2. Le paramédical et un secouriste seront envoyés sur scène selon le moyen le plus efficace, soit le « Quad », « Ranger », « Snowmobile », etc.
 3. Le foreman et un autre secouriste seront envoyés avec une machine de neige équipée d'un « stretch » et « backboard ».
 4. Tous les sites devraient être à l'écoute pour une instruction d'arrêt de travail, de plus amples informations ou de demandes d'aide.
 5. Le paramédical déplacera le blessé autant que pratique selon la situation et les conditions.
 6. Le superviseur de site sera le lien de contact entre la scène d'urgence, l'hélicoptère et les aires de travail.
 7. Le superviseur de site sera en communication avec Hall Beach pour arranger le transport soit au Hall Beach Nursing Station, ou à l'hôpital à Iqaluit, selon les besoins du blessé.
 8. Le paramédical sera assisté à établir la communication avec une facilité médicale pour avoir l'assistance d'un médecin.
 9. Le blessé sera évacué aussitôt que les conditions le permettent.
- Veuillez noter que selon les règlements, il est obligatoire d'avoir un secouriste de niveau 3 sur scène en tout temps (normalement, ceci serait un des cooks). Pourtant, nous avons engagé un paramédical en vue de notre location particulière. Au cas que le paramédical devrait accompagner le blessé à Hall Beach, le travail continuera aux sites non impliqués en autant qu'il y a toujours un secouriste de niveau 3 et un hélicoptère au camp, et que le travail est sécuritaire.

Si vous avez des questions ou commentaires au niveau de la procédure, ou par rapport à d'autres mesures de sécurité, n'hésitez pas à en discuter avec le paramédical, le foreman, ou le superviseur de site.